
 

 

 

 

Se Kerteminde Kommunes retningslinjer for registrering af personoplysninger på www.kerteminde.dk) 

  

 

 

   

 
 
Nymarksskolen 

 

 

 
Bestyrelsesmøde for Nymarken Skole og Børnehus 
 

 
Inviterede: Best. Marslev:  Peter; Mia, Carina, Helle og Molly. 
Deltagere: Gert, Camilla, Berit, Christina, Suisanne, Helle, Camilla, 
Thomas og Jytte 
Afbud: Klaus, Frank, Rikke 
Fraværende: Yvonne 
 
 
Dagsorden d. 09.10.2019 kl 17-19 

Kl. Nr. Punkt 

17.00 1.  Godkendelse af referat fra sidste møde. 
Godkendt 

 2.  Forslag til mødedatoer:  tidpunkt kl. 17-19 
d. 9/10, 14/11, 20/1, 3/3, 15/4, 14/5, 16/6 

OBS på 
møde 
disci-
plin 
 
☺ 
 
Vi har 
travlt 

3.  Status på Nymarken  

• Ledelsen 

- Økonomi – kort opdatering. Thomas gennemgår 

budgettet  får skole og SFO. Skolen går ud med et 

underskud på knap 3%. 
SFO med et lille overskud.  

 

- Behov for bestyrelsesmedlemmer til de fælles 

forældermøder indskoling/mellemtrin. 

- 0.kl 

- 1.kl.  Camilla          13.11.19 kl. 16 – 16.30 

- 2.kl. 

- 3.kl 

- 4.kl    ?   d. 30.10.19 16 - 17         

- 5.kl   ?   d. 30.10.19 16 - 17 

- 6.kl   Gert  d. 30.10.19 kl. 17. 18 

- 7.kl   Helle 

- 8.kl   ? 

- 9.kl   Camilla L 

 

• Børnehaven 
Nyt fra børnehuset-  se vedh. bilag 
– med mulighed for spørgsmål. 
Vi er i gang med kompetenceløft i forhold til den 
styrkede læreplan. 

Forældremøde tirsdag d. 5.11.19 . Hvem fortæller 
om bestyrelsens arbejde?  Kamilla og Christina 
 
“ Diverse opslag “ . Til en kort debat vedr. Opslag 

Nymarken Skole og 

Børnehus 
Nymarken 45-47 
5300 Kerteminde 
Tlf.: 65 15 13 60 
 

Skoledelen 
www.nymarksskolen.dk 
nymarksskolen@kerteminde.dk 
Børnehavedelen 
www.boernehuset-nymarken.dk 
boernehuset-nymarken@kerteminde.dk 
 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

Side2/2 fra fx cirkus/lokale idræts foreninger osv. Må de 
komme på børnenes pladser?/ Berit. 

Vi hænger opslag på tavlen i gangen – kun 
plakater ikke reklamer. Facebooksiden kan også 
bruges. 

• Bestyrelsen Udsat til næste møde 
Nymarken /Marslev 
Pejlemærke for bestyrelsen, er der et særligt 
fokusområde vi vil kaste os over det næste år?  
/ Camilla 
Årets rutiner og roller som f.eks årgangenes 
kontaktpersoner, og opdatering af data på intra og 
hjemmeside./Klavs 
 

• Kommunen 

• Elevrådet 

 4.  Lejrskole – henvendelse fra forældre – se  
ved.bilag 
Historikken ridses op. Samværet for klassen er 
vigtigst. 
Skolen kan økonomisk ikke dække lærers deltagelse i 
lejrskole på Bornholm. Det skal være i lokalområdet, 
hvor lærerne kan kører frem og tilbage for at varetage 
deres undervisning, og forældrene tager sig af 
børnene de resterende timer.  
Tager forældrene selv afsted med eleverne, er det 
ikke undervisning. Der kan også være en økonomisk 
udfordring for nogle familier.  

 5.  Punkter til kommende møder: 

- Parkering/trafik ved skolen. 

- Kostpolitik. Den gældende politik skal revideres. 

Gert gennemlæser Kerteminde Kommunes 

sundhedspolitik. 

- Pejlemærke for bestyrelsen, er der et særligt 

fokusområde vi vil kaste os over det næste år?  
           / Camilla 

- Årets rutiner og roller som f.eks årgangenes 

kontaktpersoner, og opdatering af data på intra og 

hjemmeside./Klavs 

18.00 6.  Fællesmøde m Marslev 

- Fælles høringssvar. 

- Fremtiden og vejen derhen. 
Tanker og ideer drøftet. Der arbejdes i den 
kommende måneder videre med dette på fælles 
møder for bestyrelserne. 

19.00 7.  Tak for i aften 

Ref. Jytte Mehr 
 


